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23/708 -4 Innsender er Daniel Aurstad som har henvendt seg til kommunen med spørsmål om 
hvordan man kan gå fram for å sende inn innspill til kommuneplanen, der ønsket er å 
endre formålet på en eiendom fra LNF til boligbebyggelse.   
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 4. 

Dette er et nytt arealinnspill og fristen for nye arealinnspill er dessverre utgått. Innspillet kan evt. 
fremmes ved neste rullering av kommuneplanen. 

23/708-21 Høringsuttalelsen gjelder kommuneplanen og E18 i tunnel.   
 
Innsender er Martin Kile som lurer på om det lar seg gjøre å legge til rette for at E18 
legges under bakken noe lenger, slik at mer grønt areal kan bevares. Vedlagt saken er en 
kartskisse. 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak  23/708 journalpost 21.  

Kommuneplanen følger opp vedtatt Kommunedelplan (KDP) for E18. I denne ble ulike hensyn ivaretatt 
så langt mulig. Kommunedirektøren kan ikke anbefale avvik fra denne. 
 
Når reguleringsarbeidet for del 3 av E18 kommer i gang vil det bli mulighet for å gi innspill. 

23/708-24 Uttalelsen gjelder Øvre Hagen gård (gbnr 13/2). Innsender er Hogstad og Jøssing Vel 
v/Vemund Hanevold.   
 
Høringsuttalelsen er oppsummert slik: 
Hogstad og Jøssong Vel sendte innspill til 1. gangs høring i 2022. 
Forslagstiller har omarbeidet prosjektet og redusert til 45 boenheter på ca. 7 daa. 
Innsender mener prosjektet må være i en helt annen skala. 
 
Begrunnelsene oppsummert: 
1. Prosjektet vil være en satellitt i et fantastisk godt bevart LNF kulturlandskap avgrenset 
av Hukenbekken, golfbanen, skogsområder inn i Vestmarka og sammenhengende med 
Hanevold området som igjen ligger inn mot Semsvannet landskapsområde som  
strekker seg ned til Vøyen, Jansløkka og Asker kirke. 
2. Utbygging fragmenterer et jordbruksområdet. 
3. Utbyggingen vil fremdeles ligge inntil dyrket mark – selv om noe areal er tatt ut av 
planen og antall boenheter redusert fra et urealistisk tidlig konsept. 
4. Tunene på Øvre Hagen og Nedre Hagen ligger i prinsipp «vegg i vegg» og utgjør et 
kulturmiljø. 
5. Nedre Hagen driver med hesteoppdrett på høyt nivå og drift er ikke forenlig med et 
leilighetskompleks tett på. 
6. Området er et viktig turområde med mange rundturmuligheter for befolkningen i Asker 
sentrum med omland helt opp til Drengsrud, Borgen, Engelsrud. 
7. Utbygging vil være bilbasert med 1,5 km avstand til sentrum og uten bussforbindelse og 
bratte Askerbrubakken. 
8. Det eksisterer ikke areal for å utvide veien med fortau eller g/s-vei. 
9. Bogstadveiens blir derfor trafikkfarlig i anleggsfasen og i driftsfasen. 
10. Trafikkforholdene er spesielt en bekymring hvis dette skal være boliger for seniorer 
som skal bo hjemme så lenge som mulig. De trenger trygge veier til sentrum og for 
nærturer. Bakkene nedover og oppover gir begrensninger for nærturer. Lange vintre på 
Området egner seg ikke for de eldste. 
11. Vakker bro over Huken bekken må i tilfelle erstattes og med inngrep i hensynsonen. 
12. Vi anser broen som bevaringsverdig. 
13. 45 boenheter på 7 daa er massivt, ref. 22 boenheter på Biterudkollens 6 daa. 
14. En «herregård» som forespeilet er ute av proporsjoner i dette kulturlandskapet og 
som nabo til Nedre Hagen gård. 
15. Planforslaget inkluderer et 15 m bredt GN2 område langs Hogstadveien syd/syd/vest 
for bebyggelsen og bevaring av den vegetasjon på den bredere kollen i sørøst – for å 
«skjule» bebyggelsen. Hva betyr det for solforholdene på uteområder og balkonger?  

Synspunktene som framkommer av uttalelsen er tildels sammenfallende med kommunedirektørens 
synspunkter ved det opprinnelige innspillet til kommuneplan. Øvre Hagen ligger i et helhetlig 
landbruksområde med dyrket mark tett inn mot tunet , med verdifulle naturtyper og et 
bevaringsverdig gårdstun samt at det ligger noe perifert i forhold til gangavstand til  Asker sentrum. 
Det vises i denne sammenhengen til kommunedirektørens tidligere vurdering.   
 
Tidligere høringssvar fra Kommunedirektøren: 
På Øvre Hagen gård foreslås gårdstunet ombygget for sosiale boformer, med bofellesskap for 
seniorer. Øvre Hagen gård har i gjeldene kommuneplan LNF-formål. Men ved den første 
førstegangsbehandlingen av kommuneplanen ble deler av tomta foreslått endret til bebyggelse og 
anlegg, tilrettelagt for sosiale boformer med felles tjenester. Eiendommen ligger utenfor prioritert 
vekstområder. Viken fylkeskommune fraråder endret arealformål ut fra hensynet til nyere tids 
kulturminner og landskap. Statsforvalteren har innsigelse på grunn av matjord. Kommunedirektøren 
anbefalte opprinnelig å avvise forslaget, begrunnet i bl.a. hensynet til landbrukslandskap og 
gårdstunet. 
 
Forslagsstiller har omarbeidet prosjektskissen og fremmer et konsept som søker å bygge opp under 
gårdsbebyggelsen og kulturlandskapet bl.a. gjennom opprettholdelse av et tydelig gårdstun med 
delvis gjenbruk av våningshus og låve, samt tilpasset skala og arkitektur i nybygg. Skissen viser et 
prosjekt der antallet boliger er redusert fra 80 til 45 enheter. 
 
Under forutsetning av at prosjektet tilpasse det tradisjonelle gårdstunets skala og arkitektur, vil 
kommunedirektøren anbefale at kommunen holder fast ved dette prosjektet. For å sikre tilpasning til 
kulturlandskap foreslås lagt inn i kommuneplanen en hensynssone for kulturmiljø på eiendommen.  
 
Viere dimensjonering og tilpasning til prosjektet må skje ved regulering. 
 
Kommunedirektøren har med bakgrunn i revidert konsekvensutredning, der det framkommer flere 
naturtyper enn opprinnelig registrert, foreslått at hensynsone natur er utvidet. med bakgrunn i dette 
foreslås en redusert utbygging av eiendommen, i boligbyggeprogrammet anslått til maks 20 
boenheter. med dette vil kommunedirektøren fortsatt anbefale prosjektet. Spørsmål om tilpasning til 
natur og kulturverdier og trafikksikkerhet må avklares ved regulering. 
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16. Anleggsfasen med riggareal, utgraving for parkeringskjeller mm vil forandre 
eiendommen totalt. 
 
17. Nevner at en av Asker største askerkaller står vest for hovedhuset og må anses som 
bevaringsverdig – ref. andre prosjekter. 
18. Det er i dag 34 boliger langs Hogstadveien etter broen over Hukenbekken som sier 
noe om skalaen til prosjektet på 45 boenheter med felles areal og arbeidsplasser. 
 
Innsender viser også til uttalelse fra Viken, Statsforvalter. 
Kommunedirektøren må justere boligprogrammet til et vesentlig lavere antall boliger. 
Innsender har også kommentarer til Konsekvensanalyse og ROS-analyse 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 24 
 

23/708-27 Uttalelsen gjelder Øvre Hagen gård (gbnr 13/2). Innsender er eier av nabogården, Nedre 
Hagen gård, Lisbeth Yri Hagen og Per Erik Hagen.   
 
Uttalelsen kan oppsummeres slik:  
Innsender driver med oppdrett av hester på høyeste internasjonale nivå, noe som krever 
et rolig, landlig miljø, slik man forventer å ha det i et LNF-område. En stor utbygging på 
nabogården vil både i byggeperioden, med støy og trafikk, og etterpå med mye 
virksomhet tett på, gjøre vår husdyrproduksjon vanskelig. 
Det er innført «hensynssone kulturmiljø», for å tilpasse anlegget til det tradisjonelle 
gårdstunet og kulturlandskapet. Innsender mener det er et drøyt stykke å mene at dette er 
oppfylt ved å tegne inn to store rødmalte «låvebygg» med leiligheter, pluss to hvitmalte 
gedigne hus som ligner hovedbygningene på svenske storgods. På tegningene er disse fire 
store kolossene pakket inn i stor vegetasjon for å dempe virkningen av en bygningsmasse 
som ikke har noen illusjon av et norsk gårdstun over seg. 
innsender viser til blokkene på Huken som består av 34 leiligheter. På Øvre Hagen er det 
tenkt ytterligere 12 leiligheter skal oppfylle hensynssone kulturmiljø - det er drøyt. 
 
Innsender viser også til følgende punkter som gjør prosjektet uegnet: 
En stor utbygging av Øvre Hagen vil føre til at Hogstadveien må bygges helt om. Den er 
bygget med 30 cm steinlag og tåler ikke tung trafikk. Den er smal og har ikke 
gang/sykkelvei. Den eneste måten å få til dette på er ved å bygge den på dyrket mark, noe 
et flertall i formannskapet allerede har tatt forbehold om i dette prosjektet. 
I Hogstadveien over Hukenbekken er det en smal, karakteristisk bro med hvite 
betongvanger av en type som Asker til nå har vært kjent for. 
ROS-vurderingene konkluderer med at prosjektet IKKE er i et prioritert vekstområde. 
Prosjektet er ikke i tråd med ønsket senterstruktur. 
Det er ca 2 km til kollektivtrafikk. 
Å bygge en drabantby inne i et LNF-område har en rekke kort- og langsiktige ulemper for 
naturmiljø og kulturlandskap. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 27.  

Spørsmålet om dyrehold i nabolaget til et leilighetsprosjekt kan være krevende. Det er ingen normer 
hvordan dette kan håndteres i plansammenheng. Det imidlertid sikres en god buffer mellom nytt 
boligprosjekt og arealer avsatt for dyrehold og beitmark. Dette må avklares ved regulering. 
For øvrig vises til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24. 
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23/708-30 Ingrid Tyridal Bjerring mener at Askerparken bør bestå etter gjeldende reguleringsplan 
med eksisterende park. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 30. 

Forslag til ny kommuneplan ivaretar gjeldende reguleringsplan. 
Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-37 Høringsuttalelsen gjelder felt HØ20 på Høn (gbnr 23/41 og 23/42) - Hønsveien 86 og 88.  
 
Innsender er Knud Svein Ording på vegne av beboerne i Hønsveien 82 (gbnr 24/17). 
Utdrag fra uttalelsen: 
Innsenderne motsetter seg at eiendommene gjennom forslaget gis status som åpnet for 
framtidig regulering og bebyggelse utover eksisterende reguleringsplaner og 
kommuneplan. De krever at dagens regulering opprettholdes og at tomtene må forholde 
seg til de samme bestemmelser som annen eksisterende småhusbebyggelse i området.     
De forutsetter at den foreslåtte omreguleringen for området Hønsveien 86-88 tas ut av ny 
arealdel for Asker kommune og ut fra «Boligbyggeprogrammet». De forutsetter samtidig 
at kommunen følger opp tidligere føringer fra politikere og innbyggere og sørger for at 
videre planer for Hønsveien 86-88 tilpasses det eksisterende villaområdet på Høn 
forøvrig, både med hensyn til omfang, høyder, natur og påvirkning på trafikk. 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 37.              

Se svar til Høn vel (journalpost 58) 
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23/708-46 Uttalelsen gjelder Øvre Hagen Gård. Innsender er Torstein Laupa som er eier av Hvalstad 
gård og driver av Hogstadområdet. Uttalelsen oppsummeres slik: 
Innsender er imot foreslått utbygging og stiller seg bak merknadene fra Hogstad og 
Jøssing Vel.  
Begrunnelsen oppsummert:  
1. Prosjektet anses som uakseptabelt og vil gjøre ubotelig skade på kulturlandskapet og 
LNF området som helhet.  
2. Det vil skape presedens og andre vil ønske å bygge i LNF området.  
3. Det har aldri vært et sterkere vern av LNF områdene enn i dag – inkludert statlige og 
regionale føringer – derfor si nei.  
4. Statsforvalteren hadde innsigelser og innsender mener at det ikke er grunnlag for å 
trekke innsigelsen.  
5. Seniorboliger kan ikke brukes som argument.  
• Sosiale boformer med service krever en viss størrelse for å være bærekraftig.  
• Det er mangel på helsepersonell og det er en av flere grunner til at sosiale boformer må 
ha en viss størrelse og plasseres sentralt nær knutepunkter.  
• Satsning på hjelp fra pårørende og frivilligheten krever sentrale plasseringer.  
6. Prosjektet mangler trafikkplan. Konsekvensutredningen fra februar 2023 bekrefter stor 
avstand til sentrum, ingen kollektivtrafikk, manglende g/s-vei og brokapasitet.  
• Hukenbekkbroen er verneverdig og ligger i hensynsonen. Den er smal og er ikke 
beregnet for den tungtrafikken som utbyggingen vil medføre.  
• Hogstadveien er mye brukt som turvei  
7. Manglende g/s-vei er ikke tilstrekkelig problematisert. Det mangler arealer p.g.a. 
andre boliger/gårdstun/dyrket mark/kollen/hensynsoner. En reguleringsfase og 
ekspropriasjon er en lang og tung prosess.  
8. Kommentarer til Konsekvensutredningen - som oppfattes unøytral. 
  
Innsender anbefaler 2 nye bolighus og restaurering av låven. På den måten tar man vare 
på kulturlandskapet, gamle ferdselsveier og forholdet til Nedre Hagen. Behovet for 
ekspropriasjon faller bort. Gården kan drives som småskalalandbruk og vil falle godt inn 
med eksisterende nabogårder. I tillegg opplyses det om at en av Askers største askekaller 
står på tunet og må anses som bevaringsverdig. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 46. 

Kommunedirektøren tar uttalelsen til orientering og viser til sin vurdering av journalpost 24 
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23/708-49 Innsender er Askerparkens Venner v/Stein Tyrdal.  
Venneforeningens prinsipale standpunkt er at det beste for innbyggerne i fremtidens 
Asker, vil være at Askerparken legges inn som park (3050) og Føyka idrettsområde som 
idrettsanlegg (1400). Foreningens subsidiære standpunkt er at arealkartet oppdateres og 
samsvarer med gjeldende reguleringsplan for Føyka og Askerparken.  
Dette begrunnes med:  
1. Befolkningen ønsker å bevare Askerparken som park.  
2. Askerparken må legges inn med arealformål grønnstruktur med underformål park.  
3. Bebyggelse i Askerparken strider mot ekspropriasjonsgrunnlaget og er uakseptabelt.  
4. Konsekvensene av ekspropriasjonsvedtaket av 1963 er ikke utredet.  
5. Det går en rød tråd gjennom historien: Kommunens hensikt med å erverve Askerparken 
var at arealet skulle sikre friarealene for barna, løkker for fotball, ski og ball-lek.  
6. Askerparken og området forøvrig har stor verdi for barn og unge. Statsforvalteren 
anbefaler derfor at det ikke foretas arealbruksendringer i området i kommuneplanen.  
7. I Statens Vegvesen sin bedømming av eksisterende verdi for nærmiljø og friluftsliv, 
rangeres området Føyka/Askerparken som område med stor verdi som er høyeste 
rangering i rapporten https://www.vegvesen.no/.../naermiljo-e18-asker-20-mb.pdf...  
8. Det fremlagte alternativet for Føyka-området må forkastes.  
a. Det strider mot eksisterende reguleringsplan og åpner for bebyggelse i parken.  
b. Bestemmelsen § 15.1.1 (Føyka) åpner for ulike tolkninger. 
c. Det brukes tvetydige begreper som ikke er forankret i plan- og bygningsloven. Det gir 
også rom for ulike tolkninger.  
d. Administrasjonens bestemmelse om 50% ubebygd areal legger opp til mindre 
grønnstruktur enn gjeldende regulering (bilag 1).  
e. Rådmannens innstilling er selvmotsigende. Det er uklart hva resultatet blir og kan 
derfor ikke vedtas.  
9. Arealplanen må benytte plan- og bygningslovens nomenklatur.  
10. Arealplanens forslag til bestemmelse § 15.1.1 (Føyka) må tas ut.  
11. I høringsrunden i 2022 var dagens regulering (av 2017) det beste av de fremlagte 
alternativene og fikk derfor unison støtte.  
12. Hele det eksproprierte arealet må sikres for fremtidige generasjoner som friområde.  
13. Salg av hele eller deler av Askerparken strider mot «Reglement for salg av kommunal 
eiendom – Asker kommune» Saksnr: 0027/20 (vedtatt av kommunestyret 13.10.2020): 
Eiendom regulert til offentlig eller privat friområde skal som hovedregel ikke selges.  
Venneforeningen finner ingen gode argumenter for bebyggelse i Askerparken. 
Boligbyggingsprogrammet 2022- 2034 tilsier at det ikke er behov for boligbygging i 
parken. Andre sentrale byggeprosjekter ivaretar behovet for alternative boformer. Det er 
misforstått knutepunkstrategi å bygge boliger i parken. Parken brukes og er viktig for 
befolkningen. Det mest bærekraftige er å ivareta dagens parkareal. Det er ikke rimelig at 
tomtesalget av Askerparken skal betale for et fotballstadion. Kommunen har økonomi til å 
ha en sentral park uten å selge arvesølvet. Tapet av parken vil være irreversibelt. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 49.  
 
  

I forhold til Føyka/Askerparken var det en samstemt tilbakemelding i høringsrunden i 2022 om at 
man ønsker å beholde rammene for utvikling av Føyka-området slik de er fastsatt i gjeldende 
reguleringsplan. Også i høringsrunden i år kommer dette tydelig fram, men nå tar enkelte til orde for 
at hele Føyka-området må bevares slik det i dag ligger, jf. Askerparkens venneforenings prinsipale 
standpunkt. Kommunedirektøren må minne om at denne diskusjonen hadde man også for 20 år 
siden, i prosessen som ledet fram til arbeidet med vedtatt reguleringsplan for Føyka-Elvely. 
Kommunedirektøren er enig i at gjeldende reguleringsplan er en god, framtidsrettet plan som ivaretar 
en balansert utvikling av Føyka og Asker sentrum. Imidlertid har vedtaket i Asker Skiklubb om ikke å 
gå videre med utviklingen av Føyka slik det er regulert, skapt usikkerhet rundt reguleringsplanens 
gjennomførbarhet. I en situasjon der Asker Skiklubb fokuserer på en videreutvikling av 
idrettsanleggene på sin del av Føyka, finner kommunedirektøren det derfor riktig å vurdere alternative 
løsninger for Føyka-området. 
Forslag til ny kommuneplan ivaretar gjeldende reguleringsplan. Dersom den vedtatte reguleringsplan 
for Føyka-Elvely ønskes realisert, er det ingenting i ny kommuneplan som er til hinder for dette. Men 
dersom gjeldende reguleringsplan ikke ønskes realisert, så åpner ny kommuneplan for alternative 
løsninger. Dette forutsetter imidlertid ny regulering.  
Ny kommuneplan er imidlertid tydelig på at uansett hvordan man velger å utvikle Føyka, så skal 
minimum 50 % av Føyka-området være fri for bebyggelse og tilrettelagt for rekreasjon og fysisk 
aktivitet. Dette må forstås dithen at 50 % ubebygget areal kan omfatte regulerte grønnstrukturer 
(naturområde/park/friområde etc.), regulerte byggeområder (idrettsanlegg/nærmiljøanlegg/ 
lekeplasser/uteoppholdsareal etc.) og samferdselsanlegg (torg og plasser uten bil- /sykkeltrafikk). 
For eksempel kan dagens baner og anlegg på Føyka inngå i slike ubebygde arealer, tilrettelagt for 
fysisk aktivitet, men det må naturligvis også settes av gode utearealer for den ikke organiserte del av 
befolkningen. Dette må man finne løsninger på i en eventuell ny reguleringsplan.  
Kommunedirektøren vil i denne sammenheng minne om at fotballstadion inngår i dette 
uteoppholdsregnskapet i dagens reguleringsplan. 
Kravet om at minimum 50 % av Føyka-området skal være fri for bebyggelse og tilrettelagt for 
rekreasjon og fysisk aktivitet, ivaretar hensynet til barn og unge, det sikrer rekreasjonsarealer, det 
ivaretar Statsforvalters synspunkter, det bygger opp under vegvesenets konsekvensanalyse fra 
kommunedelplan for ny E18 som det refereres til. 
Spørsmålet om å benytte Askerparken som for 70 år siden ble ekspropriert, til annen bruk enn 
ekspropriasjonsformålet, er ikke et juridisk, men et politisk spørsmål. Asker kommunestyre kan 
suverent fastsette arealbruken i kommunen, så sant det ikke er i strid med nasjonale og regionale 
interesser og hensyn. Da må overordnede myndigheter fremme innsigelse til kommunens 
planforslag. Statsforvalter har ikke innsigelser til foreslått løsning på Føyka, men de varsler at de vil 
vurdere å fremme innsigelse til en eventuell detaljreguleringsplan dersom denne ikke tilstrekkelig 
sikrer konsekvensene for naturtypen lågurtedellauvskog som er registrert langs Drengsrudbekken. 
Denne naturtypen er derfor foreslått sikret med en egen hensynssone i kommuneplanen. 

23/708-50  (samlet opprop fra beboere i øvre Høn vel) 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 50.  

Se svar til Høn vel (journalpost 58) 
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23/708-51 Høringsuttalelsen gjelder felt HØ20 på Høn (gbnr 23/41 og 23/42) - Hønsveien 86 og 88.  
 
Innsender er Synne Hall Arnøy.  
Innsender ønsker at de to tomtene må beholde dagens småhusregulering.  
Hun er bekymret når dokumentene er revidert uten at HØ20 er fjernet som vekstområde 
med blokkbebyggelse i boligprogrammet. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 51.  

Se svar til Høn vel (journalpost 58) 

23/708-52 Karoline og Erik Baksaas Hersleth ber om at Askerparken forblir en park i 
kommuneplanens arealdel. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 52.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-56 Heidi Irene Skovlund ber om at Askerparken sikres som park. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 56.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-57 Jan Haavind ber om at Askerparken sikres i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 57.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-58 Høringsuttalelsen gjelder felt HØ20 på Høn (gbnr 23/41 og 23/42) - Hønsveien 86 og 88. 
Innsendere er Øvre Høn vel v/ styreleder Jon Georg Lund.  
Innsenderne oppfattet at utvalg for Plan og bygg mente forslaget om blokkbebyggelse og 
23 enheter var alt for omfattende for disse to småhustomtene da planforslag for 
eiendommene ble 1. gangs behandlet. Det ble sendt i retur til forslagsstiller, med 
tilbakemelding om å nedskaleres betraktelig. Dette gjaldt særlig dersom utkjøringen 
fortsatt skulle ligge i en uoversiktlig sving i Hønsveien, og ikke flyttes til sørsiden av tomten 
(noe vellet har bedt om). Planforslaget er lagt inn i boligbyggeprogrammet i arealdelen 
som felt HØ 20. Vellet mener tomtene må forbli regulert til småhusbebyggelse, og at feltet 
må tas ut av boligbyggeprogrammet, og ikke tillates omregulert til blokkbebyggelse. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 58.  

 

Påbegynt reguleringsarbeid tilbakesendt for videre bearbeiding av Utvalg for Plan- og Byggesaker ved 
1. gangs behandling, vurderes av kommunedirektøren som et innspill til kommuneplanrulleringen.  
Kommunedirektøren mener i tråd med de politiske signalene (saken ble ikke avvist v/ 1. gangs 
behandlingen) i motsetning til vellet, at det kan vurderes, gjennom videreføring av det oppstartete 
planarbeidet om tomtene kan fortettes, idet de ligger i en naturlig fortsettelse av allerede 
områderegulert Høn Landås. Det forventes at den videre bearbeidingen av reguleringsplanforslaget  
følger opp det politiske vedtaket i saken som innsenderne refererer  til. 

 

23/708-59 Uttalelsen gjelder Øvre Hagen gård. Innsender Thomas Eddie stiller seg bak merknaden til 
Hogstad & Jøssong Vel og Torstein og Bjørg Laupsa. 
 
Høringsuttalelsen oppsummeres slik: 
En så massiv utbygging som her planlegges er ikke mulig å tilpasse og få til å virke 
sammen med dette svært spesielle området, med åpen spredt bebyggelse, gårder, 
beitemark, hester, grønne jorder og mengder av turgåere og mosjonister i alle aldre. 
Skaper presedens for andre tomter  i LNF områdene. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 59 

Det vises til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24. 
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23/708-61 Jeg håper dette arbeidet blir utført slik at det ikke tar over 30 år før trærne fyller sin sterkt 
savnede plass. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 61.  

Kommunedirektøren vil som tidligere uttalt i media sørge for at nye trær blir plantet.   

23/708-62 Solveig Østhagen ber om at Askerparken sikres i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 62.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-68 Ragnhild Trøen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 68.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-70 Charlotte Mørk ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 70.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-72 Nina Elisabeth larsen Litschutin ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 72.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-73 Per Haavik ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 73.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-75 Høringsuttalelsen gjelder fjerning av forbudsgrense mot sjø i Søndre Bjerkøya Vels 
område. Innsendt av Vigdis Jynge på vegne av Søndre Bjerkøya Vel og grunneierne av 17 
eiendommer på øya. 
 
Byggegrense mot sjø er slette helt fra Bjørkøya i forlaget. Fjerning av forbudsgrensen vil få 
stor betydning for flere av våre eiendommer. Vi har nå en byggerett i følge Plan – og 
Bygningsloven § 1-8 innenfor denne grensen. Den retten vil vi miste dersom 
forbudsgrensen fjernes og retten vil bli erstattet med forbudet i § 8-1 i samme lov.  Vi ber 
derfor om at juridisk linje 1112 – Forbudsgrense mot sjøen blir videreført, som i gjeldende 
KP. Ønsker mulighet til å få dispensasjon fra plassering i "retning bort fra sjø etter 
bestemmelse 10.7. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i 23/708-75 

Viser til kommunedirektørens kommentar i journalpost 210. 
 
Unntak for tilbygg for avkloakkering: Plassering av tilbygget i retning bort fra sjø er et av flere vilkår for 
å kunne tillate slikt tilbygg utenfor byggegrensen. Hensikten er å unngå fjernvirkning mot sjø. Plan og 
bygningsloven gir alltid anledning til å søke dispensasjon, og setter rammer for når dispensasjon kan 
gis. 
 

 

23/708-76 Valgjerd Skjerven Nauste ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 76.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-81 Jørn Bue Olsen ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 81.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-82 Heidi Fossnes ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 82.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-85 Innsender er Lars-Erik Nygaard som mener at forslaget om å avsette hele Askerparken og 
Føykaområde som område for bebyggelse og anlegg i kommuneplanens arealdel, ikke er 
konsistent i henhold til FNs bærekraftmål. Viser spesielt til Askerparken som 
rekreasjonsområde. Det er god grunn til å sikre Askerparken mot fremtidig utbygging ved 
å sette av området som «grøntstruktur» i kommuneplanens arealdel i tråd med 
gjeldende reguleringsplan.  
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 85.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-86 Høringsuttalelsen gjelder avsettelse av 2 tomter til boligformål på Hanevold Gård. 
 
Innsender er Linn Kathinka Hanevold på vegne av seg selv og søsken. 
Innsenderne er barn av tidligere driver av gården, og ønsker som avtalt da en av dem  
(Fredrik) overtok gårdsdriften etter foreldrene, å realisere boligtomter for de to andre 
innenfor eiendommen. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 86.  

Det er for sent å komme med nye innspill til kommuneplanprosessen. 
Kommunedirektøren vil likevel opplyse om at det ikke er aktuelt å godkjennes formålsendring fra LNF 
til bolig. Innsendere må forholde seg til bestemmelse om boligbebyggelse på gårdsbruk. 

23/708-87 Cathrine Foyn ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 87.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-92 Berit W. Lous ber om at Askerparken forblir park i arealplanen. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 92.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-98 Tone Skodvin og Per Fossum mener bl.a. at en utbygging av Askerparken er i strid med 
FNs bærekraftsmål, bærekraftige byer og lokalsamfunn Stiller spørsmål om forholdet til 
ekspropriasjonsvedtaket fra 1963 og ønsker en konkretisering av hva som menes med at 
50 % av arealene skal bevares som ikke bebygde arealer. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 98.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-100 Tone Wessel ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 100.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-104 Øyvind Engen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 104.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-108 Høringsuttalelsen gjelder Øvre Hagen Gård. Innsender er Tone Svinningen og Mette 
Hogstad. De stiller seg bak merknaden til Hogstad & Jøssong Vel og Torstein og Bjørg 
Laupsa. 
 
Høringsuttalelsen oppsummeres slik: 
- Selv om forslagstiller har redusert antall boenheter fra 80 til 40, er prosjektet med 
bygging av blokker til seniorboliger stadig et fremmedelement i det sammenhengende 
landbruks- og kulturlandskapet i området. 
- Prosjektet bryter opp arealene med dyrket og dyrkbar jord 
- Beliggenheten av prosjektet er ikke et knutepunkt og konsekvensutredningen bekrefter 
stor avstand til sentrum, ingen kollektivtrafikk, manglende gang- og sykkelvei og kapasitet 
på Hukenbekkenbora. 
-  Prosjektet bryter med Asker kommunes verdigrunnlag om å legge opp til mer 
konsentrert utbygging rundt tettstedene, samtidig som vern av landbruksarealer, 
naturverdier og kulturmiljøer vektlegges. 
-  Prosjektet ivaretar ikke jordvern som ikke lenger er en særinteresse for bønder, men en 
samfunnssak. 
Askers politikere har vedtatt å etterleve FNS bærekraftmål. Dette prosjektet går imot flere 
av målene for bærekraft og vil gjøre ubotelig skade på kulturlandskapet og LNF-området 
som helhet, og det vil skape presedens for andre som ønsker å bygge i LNF-områder i 
kommunen. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 108. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-125 Innsender er Stein Tyrdal som mener at administrasjonens begrunnelse for å fjerne 
Askerparken fremstår som uklar. Askerparken må bevares for å ivareta folkehelsen og 
bremse den negative effekten på miljøet ved total nedbygging i Asker sentrum. Å fjerne 
Askerparken er en misforstått knutepunktstrategi og juridisk tvilsomt i forhold til 
ekspropriasjonen av området. Noe av det vesentligste i idéen om idrettspark i Asker 
sentrum var nettopp å sikre friarealet for barna. Grunnlaget for ekspropriasjon av 
Askerparken var at arealet skulle brukes til parkanlegg. Ingen har rett til å nedbygge 
eksisterende parker og friområder verken i byer eller i bylignende sentrumsområder. Det 
vil være et svik mot fremtidens generasjoner. Verdien av Askerparken og Føyka øker med 
økende fortetning.  
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 125 og 126.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-126 Innsender er Stein Tyrdal som mener det er et juridisk, politisk og moralsk spørsmål om 
det er riktig av kommunen å gjøre det man ville hindre ved ekspropriasjonen av 
Askerparken i 1963. Hele Askerparken bør gis varig vern, befolkningen vokser og 
Askerparken må ikke bli mindre.  
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 126.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-137 Innsender er Asker Stasjon & Omegn Vel v/Nils Hovde Flaaten som ber om at dagens 
kommuneplan beholdes for Føyka. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 137.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-138 Per Christian Hestmann ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 138.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-141 Beate Høgstedt ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 141.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-143 Kari Halvorsen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 143.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-147 Trygve Marthinsen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 147.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-149 Arne Hanto Moen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 149.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-153 Kristian Hestmann ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 153.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-156 Innsender er Silje Kalstø som opplever det alvorlig at kommuneplanens arealdel ikke står 
i samsvar med:  
1. Lokaldemokratiets tydelige stemme  
2. Kommuneplanens vedtatte samfunnsdel, og FN´s bærekraftmål som denne er tuftet 
på.  
Å legge arealformål bygg og anlegg på Asker sentrums regulerte park og friområde med 
begrunnelsen om å “holde muligheter åpne” fremstår som ansvarsfraskrivelse. At grønne 
friområder sidestilles med idrettsarenaer oppleves ekskluderende, uavhengig av 
eventuelle muligheter for uorganisert bruk.  
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 156.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-157 Høringsuttalelsen er supplement til  tidligere innsendt innspill ved oppstart av 
planarbeidene (sak 20/1679 journalpost 314 og 328) og høringsuttalelse i journalpost 
345 i ESA sak 22/280. Gjelder  gbnr. 61/614 på Blakstad. LNF foreslås omregulert til 
bolig/med hensynssone natur i øst. 
 
Innsender er Lunde Arkitektur på vegne av Geir Peter Blakstad Øxseth. 
Innsender hevder: 
Prosjekterte stolpehus (muliggjør kombinasjon bolig natur) ligger nå utenfor registrert 
naturtype som er øst på tomten. 
Prosjektet er justert fra 20 til 10 mindre småhus som tenkes  i tråd med kommunens 
ønske om sosiale boformer. Felleskapsfunksjoner legges til et felleshus. Det foreslås 
felles adkomst, parkering etc. Det legges opp til bil-deling og ladeløsninger for sykkel/bil.  
VA legges  under gangbanen i prosjektet.  
Innsender opplyser at vist fareområde med høyspentlinje ikke lenger er  tilstede i 
området.  
 
Ligger utenfor Prioritert vekstområde, men er nå kun på 10 boenheter og det vises til kort 
avstand til prioritert buss ( 235 meter) og skole (190 meter). 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 157. 

Blakstad 
Uttalelsen er en videreføring av tidligere innsendt innspill ved oppstart av kommuneplanarbeidet (sak 
20/1679 journalpost 314 og 328).  
 
Som tidligere avvises innspillet. Området ligger utenfor prioritert vekstområde, utgjør et viktig 
grøntområde på en av Askers typiske koller, er uregulert, men avsatt til LNF i kommuneplanen før og 
nå. Arealene er bratte, og anses ikke som et utbyggingsområde. 
Kommunen har i dag et stort overskudd av utbyggingsområder til bolig, og finner det ikke riktig å 
legge dette krevende området inn i planforslaget. 

23/708-158 Høringsuttalelsen gjelder gbnr 44/22 (Felt VE3), Slemmestadveien 145 som er omfattet 
av innsigelse fra Statsforvalteren v/ off. ettersyn. 
 
Innsender er Sweco Architects på vegne av Moen Eiendom. 
 
Moen Eiendom er positive til kommunedirektørens kommentar om at det åpnes for at 
området reguleres til blandede formål, slik at det fortsatt kan være aktuelt å regulere inn 
noe næring i neste fase. Støy, trafikk og bærekraft skal være temaer som utredes i 
detaljregulering. 
Utover dette har ikke Moen eiendom ytterligere innspill. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 158. 

Kommunedirektøren noterer at innsender er fornøyd med kommunens holdning til saken. Innspillet 
tas til orientering. 

 

23/708-162 Knut Anders Wangen viser til Føyka og Askerparkens verdi for barn og unge og ber om at 
Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 162.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-165 Høringsuttalelsen gjelder Bjerkøya Innsender er  Preben Røe på vegne av SLETTA VEL. 
 
Innsender protesterer mot fjerning av gjeldende byggegrense i forslaget. Sletta Vel stiller 
seg helt og fullt bak merknadene i høringsuttalelsen fra Nordre Bjerkøya Vel om 
manglende varsling, medvirkning og utredning av planforslaget, og at dette er i strid med 
Forvaltningsloven og Plan- og bygningsloven. 
 
Det blir økt byråkrati ved at alle søknadspliktige tiltak må dispensasjonsbehandles, i 
tillegg til allerede svært lang behandlingstid og det må forventes mange søknader når 
offentlig V/A-anlegg skal installeres. 
 
Kommuneplanen må åpne for at reguleringsplanens bestemmelser kan videreføres der 
denne fastsetter byggegrenser for ubebygde tomter og ikke fullt utbygde eiendommer, 
uten å bli omfattet av dispensasjon bak nåværende strandsonegrense. 
 
Samtidig må det tilrettelegges for godkjent V/A-anlegg og installasjon av dette i hyttene 
på Bjerkøya, uten unødvendig krav om dispensasjonsbehandling også ved arealutvidelse 
utover reguleringsplanens arealbegrensninger (Slik KP foreslår) uten 
dispensasjonsbehandling. 
 
En fjerning av juridisk grense 1112 (strandsonegrensen) vil legge store begrensninger på 
vellets eiendommer og dagens rettigheter. Vi protesterer på det sterkeste på denne 
planendringen. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 165. 

Viser til kommunedirektørens kommentar i journalpost 210. 

 

23/708-170 Innsender er Per Lunke på vegne av Skanska. Høringsuttalelsen gjelder Askerholmen og 
Asker sentrum. 
 
Uttalelsen er oppsummert slik: 
Innsender påpeker at Asker kommune ikke vil tillate utbygging på Askerholmen eller 
andre prosjekter i området før infrastrukturen i området er opparbeidet i tråd med 
Føykaplanen. I praksis betyr dette at prosjektene må vente til Føyka realiseres. Ved å 
legge nødvendige  infrastrukturoppgraderinger inn i en utbygging med så stor usikkerhet 
som Føyka, hindrer altså Asker kommune annen ønsket utvikling i området. Dette selv om 
de andre prosjektene ikke er årsak til behovet for et oppgradert veianlegg. 
 
Innsender oppfordrer derfor om at nødvendige infrastrukturoppgraderinger i Asker 
Sentrum planlegges og sikres gjennomført uavhengig av tidspunkt for utvikling på Føyka. 
Slik muliggjøres en positiv og bærekraftig utvikling av Asker Sentrum. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 170. 

Området ved Askerholmen skal reguleres. Rekkefølgebestemmelser vil bli drøftet og fastsatt ved 
regulering. 
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23/708-171 Jørn-Tomas Einstabland ber om at Føyka og Askerparken bevares som det er i dag. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 171. 

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-174 Knut Lochert ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 174.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-178 Ingvild Sinding og Axel Vetlesen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 178.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-180 Høringsuttalelsen gjelder Øvre Hagen gård. innsender er Ketil Muri. 
 
Innsender viser til merknad fra Hogstad & Jøssong Vel, og kommer med ytterligere 
kommentarer. Han er svært restriktiv til endringer som her foreslås fra utbygger. Enkle 
tiltak som 
ivaretakelse av eksisterende eiendomsmasse mv. er kjærkomment. Ytterligere utvikling av 
boenheter i LNF-området er ikke ønsket og vil forringe denne perlen av ett område i Asker 
Kommune. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 180. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-183 Høringsuttalelsen gjelder Blakstad sykehus. Innsender er Lisbeth Sommervoll på vegne av 
Vestre viken. 
 
Høringsuttalelsen omtaler følgende temaer: 
1. Boligtallet i boligbyggeprogrammet er for lavt. 
2. Parkeringsnormen må reduseres for å få en endring i mobilitetsadferd 
3. Unngå et nytt "Dikemark" 
4. Bestemmelse 15.1.4.2 og Bestemmelse 3.1.3c 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 183. 

 

For punkt 1 og 3 viser kommunedirektøren til sitt tidligere svar på journalpost 35 i ESA sak 22/280. 
Kommunedirektøren fastholder sin tidligere vurdering. 
 
2. Parkeringsnormen må reduseres for å få en endring i mobilitetsadferd. fastholder p-norm som 
foreslått. nærmere avklart ved regulering ifht. mobilitetsløsninger for Blakstad sykehus 
 
4. Bestemmelse 15.1.4.2 og Bestemmelse 3.1.3c. I kommuneplanen er det kun tatt med 
bestemmelser som er nødvendige på kommuneplannivå, videre avklaring av detaljerte bestemmelser 
må avklares gjennom regulering. Det kan være aktuelt å se dette i sammenheng med ev. 
utbyggingsavtale. 

 
23/708-188 Anne-Berit Aspås ber om at Askerparken bevares. 

Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 188.  
Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-196 Anette Staugaard ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 196.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-200 Karen Helen Hestmann ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 200.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-203 Høringsuttalelsen gjelder Øvre Hagen gård. Innsender er Liv Marit og Tore Kinnerød. 
 
Innsender støtter høringsuttalelsen som er innsendt av Bjørg og Torstein Laupsa. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 203. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-206 Jan Berntzen viser til 60-års bruk av Askerparken og ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 206.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-207 Inger Brøgger Sevre ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 207.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-210 Høringsuttalelsen gjelder Bjerkøya. Innsender er Anders Evjenth i Bull & Co Advokatfirma 
på vegne av Nordre Bjerkøya Vel. 
 
Innsender protesterer mot fjerning av gjeldende byggegrense i forslaget. Og mener 
manglende varsling, medvirkning og utredning av planforslaget er i strid med 
Forvaltningsloven og Plan- og bygningsloven. Merknaden støttes av Søndre Bjerkøya Vel, 
Sletta Vel, Nordre Bjerkøya Vel og Bjerkøen sameie. 
 
Fjerning av byggegrense: I forslag til ny arealdel til kommuneplan, er juridisk linje 1112 
fjernet på Bjerkøya. Det vises til det følger av Plan- og bygningsloven § 1-8, første og 
andre ledd at tiltak etter loven ikke kan settes i verk nærmerenn hundre meter fra sjøen. 
Tredje ledd fastslår at dette ikke gjelder dersom det er annen byggegrense i arealplanen. 
Fjerning av byggegrense nærmere sjøen en hundre meter innebærer en endring av 
arealplanens rettslige innhold for Bjerkøyas grunneiere. 
 
Manglende medvirkning: Det framstår klart at kommunen på ingen måte har lagt til rette 
for at rettighetshavere på Bjerkøya har fått medvirke i planprosessen og ivareta sine 
interesser. Hverken av varsling av planen, eller sakens dokumenter framgår det tydelig at 
forslaget innebærer en rettsendring for flere grunneiere. Det framgår bare av plankartet i 
forslaget at eksisterende byggegrense ikke lenger er der. Grunneierne har da heller ikke 
fått oppfordring til å sette seg inn i planene og reagere på et tidligere tidspunkt. 
Dette er i seg selv et alvorlig brudd på saksbehandlingsreglene og forvaltningslovens 
prosessregler. 
 
Manglende utredning: Når det er ikke er redegjort for begrunnelsen for endringen, har 
heller ikke grunneierne mulighet for å imøtegå eventuelle konsekvenser eller supplere der 
det er mangler. Kommunestyret har heller ikke er tilstrekkelig grunnlag for å foreta en 
forsvarligvurdering forut for sitt vedtak. 
 

Hensikt bak endring: Vi kan ikke se at vedtaket er nødvendig for å fremme frilufts- og 
naturinteresser. Allmenhetens tilgang og bevaring av natur og miljø er allerede ivaretatt 

Ved en inkurie er byggegrense i gjeldende plan ikke videreført på Bjerkøya. Kommunedirektøren 
foreslår at byggegrense i gjeldende kommuneplan videreføres. 
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ved eksisterende byggegrenser. En innføring av et byggeforbud hundre meter fra sjøen vil 
også innebære at eksiterende lovlig etablert bebyggelse i realiteten er lovstridig. Dette får 
bl.a. den betydning at dersom en bygning brenner ned, er det ikke gitt at det gis 
dispensasjon for å gjenoppføre denne. Videre er alle tiltak utenom fasadeendring 
avhengig av dispensasjon. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 210. 

23/708-215 Høringsuttalelsen gjelder Øvre Hagen. Innsender er Tore Stenseng. 
 
Innsender er imot forslaget om utbygging av fullgod matjord på Øvre Hagen. Forslaget vil 
gi økt trafikk, ødelegge landskapet og at avstanden til Asker sentrum er for lang for 
sosiale boformer.  
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 215. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-220 Inger Fagerbakke ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 220.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-221 Jan Erik Grape ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 221.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-229 Høringsuttalelsen gjelder Øvre Hagen gård, Hogstadveien 53. Innsender er Morten 
Grimstad. 
 
Innsender støtter Hogstad og Jøssong vel sin bekymring angående bygging av boliger i et 
LNF området.  
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 229. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 



Lokalområde: Asker sentrum                Oppdatert 05.06.2023 

16 
 

Journalpost-
nummer  

Saksbehandlers oppsummering av høringsuttalelse Kommunedirektørens vurdering av høringsuttalelse 

23/708-230 Høringsuttalelsen gjelder Bjerkøya. Innsender er Petter Mortvedt på vegne av gbnr 57/47 
og 49. 
 
Innsender lurer på hvorfor det er nødvendig å endre kommuneplanen for området, og 
spesielt "forbudslinjen" når det er reguleringsplanen som gjelder for øya.  
 
Bjerkøya var som kjent noe bebygd fra veldig gammelt av og videre 
«regulert/utparsellert» med private eiendommer på Søndre del før krigen og Nordre del, 
regnet fra ca. Mølla, etter krigen. Undertegnede var leder i Bjerkøya Grunneierlag under 
reguleringsprosessen som varte fra ca. 1979 til 1993. Reguleringsplanen ble stadfestet og 
gjelder i dag. Øya er i all hovedsak privat eiet og utbygd. Det burde ikke være noen 
problematikk knyttet til den. 
 
Vårt enkle spørsmål er hvorfor det overhodet er forhold som kreves kommentert i 
kommuneplanen, arealdelen, utover det som følger av vår alminnelige lovgivning og den 
relativt nylig vedtatte reguleringsplanen. Heri forstås ikke betydningen av en «såkalt» 
forbudslinje», jfr. den nåværende kommuneplanen i det hele tatt. Så langt jeg kan se er 
det tilstrekkelig for kommunen å vise til reguleringsplanen, uten ytterligere kommentarer 
og ikke grunnlag for å vedta «nytt» forslag. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 230. 

Viser til Kommunedirektørens kommentar i journalpost 210. 

23/708-236 Arne Matheson påpeker behovet for en park i Asker sentrum. Vi bør hedre våre visjonære 
forgjengere for å ha sikret folkeparken for fremtiden. Det gjøres ikke ved å bygge der. Ber 
om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 236.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-237 Jennie Eggesbø Steidel ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 237.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-246 Høringsuttalelsen gjelder: Felt F1 og 2 i områdeplan for Høn Landås. Regulert til bolig i  
Sentrumsformål - gul støysone. 
 
Innsender er JM Bolig AS v/ Oddveig Foss. 

 
1) kommuneplan bestemmelse i pkt 9.3.5.3 må ikke setter begrensninger for utnyttelsen 
til bolig i støyutsatt felt slik det er regulert. Det bes derfor om at bestemmelsen gis en 
tilføyelse, hvor det klart fremgår at områdereguleringsplanens støybestemmelser gjelder, 
foran kommuneplanens bestemmelser for felt Fl og F2/ delområdene F i områdeplanen. 
Det må presiseres at det kan foretas b bygningsmessige tiltak for å  oppfylle lydkrav, slik 
at retningslinjens løsning med dempet fasade er sikret i kommuneplanen. 
 

1) Støy. Feltene HØ 16 og 17 er regulert til sentrumsformål i ny KP. De er dermed omfattet av 
bestemmelsenes pkt. 9.3.5.3 "Avviksområder for støy".  
Det er korrekt at det områdereguleringen for Høn Landås tillates oppført boliger i gul og rød støysone 
gitt oppfyllelse av div. krav tilsvarende dem for avvikssoner i kommuneplanen. Det kreves utarbeidet 
støyfaglig utredning. Det er altså ikke noe nytt at støyutredning for feltene F1 og F2 ikke er sluttført, og 
at det i pågående arbeid med detaljregulering skal vises konkrete løsninger og avbøtende tiltak for 
boligene som ligger utsatt til for støy. 
At 70 dB er satt som tak for tillatt støy på fasade i ny kommuneplan, er en konsekvens av T 1442 som 
både i 2016 og 2021 versjonen har en anbefalt støygrense for støynivå utenfor soverom (natt) på 70 
dB (i hhv i tabell 3 og 2). I  
T 1442-2021 er nå "dempet fasade" et av virkemidlene som det åpnes for i enkelte tilfeller etter god 
begrunnelse og sett i lys av kompenserende tiltak.   
I tråd med områderegulering for Høn Landås pkt. 5.4.3. - 3. ledd skal det vurderes om tiltak lokalt 
eller utenfor området gir best effekt når støyforhold skal sikres i området og dokumenteres i 
detaljreguleringen.  
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2) Ønsker også fjernet hensynssone natur som ikke er i overensstemmelse med regulert. 
 

Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 246. 

 

 
2) Hensynsoner. I områdereguleringen fra 2018 er det avsatt en faresone  
H 320_B (Flomfare). Se pkt 10.1 i planens bestemmelser som krever at flomveier sikres. 
I området (F) er det flere bekker (flomveier i dag). Området er et lavpunkt for overvann i planen og 
derfor særlig utsatt for flom. Kantvegetasjonen er en viktig faktor som også  kan være en del av 
løsningen. Det er ikke avsatt hensynsone Naturmiljø i feltet i områdeplanen. 
 
I ny kommuneplan er det ikke avsatt faresone, men to hensynssoner. Disse er  
H 560_1 (bevaring Naturmiljø) som omfatter  registrert naturverdier i Fusdalskogen vest og øst og 
ytterligere registrerte naturverdier i 2022 og H 560_2 (bevaring Naturmiljø og vassdrag) som utgjør 
en vassdragssone som skal ivareta hensyn til bekk og kantvegetasjon.  
Håndteringen av de faktiske forholdene (ivaretakelse av natur og bekk + evt flomfare i forbindelse med 
bebyggelse av feltene) må gis en helhetlig vurdering ved detaljregulering. Kommuneplanens 
bestemmelse 10.6.1 sikrer at gjeldende regulering ikke overstyres mht byggegrense. 

 
23/708-250 Høringsuttalelsen gjelder Øvre Hagen Gård. Innsender er Gorm Berner. 

 
Innsender er mot utbygging av Øvre Hagen gård og støtter innspillet sendt inn av Hogstad 
og Jøssong Vel samt Bjørg og Torstein Laupsa. Innsender mener a dobling av husstander 
vil medføre risiko for de som skal ferdes langs veien. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 250. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-252 Høringsuttalelsen er supplerende innspill til tidligere gitt merknad 357 i sak  
20/1679 fra 06.11.2020 , og gjelder omdisponering av ca. 19,1 daa fra LNF til 
byggeområde for bolig, kombinert bolig tilpasset unge og eldre / utvikle bokonsept 
innenfor sosial boligboformer konseptet hvor f. eks. unge kan hjelpe eldre. 
 
Innsender er ABBL (Asker og Bærum boligbyggelag)  
Innsendersier de vil tilrettelegge for sosiale boformer, med tilbud til eldre i nærområdet 
som mangler slikt. 
Soner og møteplasser, felles arealer  som kjøkken, gjesteleilighet, serverfunksjoner (viktig 
i 
forhold til nærområdet) lagt mot Slemmestadveien (vil fungere som en støyskjerm mot 
det fremtidige boligområdet), returpunkt, pakkeautomater, mobilitetspunkt. Grunneier 
har allerede avtale m kommunen  om innfartsparkering. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 252. 

 

Kommunedirektøren viser til tidligere uttalelse som opprettholdes. 
Et tiltak i området vil berøre matjord og kulturlandskap. Området ligger utenfor prioriterte 
vekstområder, og tiltaket vil være i strid med vedtatt senterstruktur. 

 

23/708-259 Elisabeth Hall ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 259.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-261 Per Haavik ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 261.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-263 Gerd Moe Bjørnstad ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 263.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-264 Kjersti Sandvik ber kommunen være visjonær og se behovet for en aktiv bypark i en mer 
urban framtid. Ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 264.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-274 Nina Taralrud ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 274.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-276 Irene Handeland ber om at Askerparken bevares. Det blir mer kostbart å sikre en bypark 
senere. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 276.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-279 Høringsuttalelsen gjelder: Eiendommen til Bjerkøen sameie gbnr 57/4. 
 
Innsender er Reidar Pedersen. styreleder i Bjerkøen sameie.  
1) Innsenderne etterlyser bl.a. info om hvorfor juridisk linje "1112-forbudsgrense sjø" er 
fjernet og hvilke konsekvenser det får for deres eiendom hvor bebyggelsen i stor grad 
ligger i 100 meters beltet. 
Ønsker at det hvis den fjernes presiseres at byggegrense er lik regulert eiendomsgrense. 
Forutsetter at endringen ikke påvirker eiernes rett til å utnytte sine eiendommer i tråd med 
gjeldende regulering fra 1991. Viser til uttalelse fra adv. Anders Evjenth på vegne av 
hytteeiere på Bjerkøya. 
 
2) Etterlyser presisert andre forhold knyttet til unntaksbestemmelse vedr. byggebehov ved 
tilkobling til VA-anlegg. Foreslår planbeskrivelsens tekst: «Det kan gis unntak fra 
byggeforbudet for inntil 8 m2 der dette er nødvendig for å sikre avkloakkering av 
eiendommen ved tilkobling til godkjent vann‐ og avløpsanlegg, og det kan dokumenteres 
at sanitæranlegg ikke kan integreres i eksisterende bebyggelse. Tilbygg skal plasseres i 
tilknytning til hovedbruksenhet, og i retning bort fra sjø. Tilbygg skal ha materialbruk og 
fargevalg som ikke medfører økt fjernvirkning mot sjø.» erstattet med følgende: «For 
fritidsboliger på Bjerkøya som tilknyttes offentlig vann- og avløpsanlegg tillates en økt 
utnyttelse på 8 m2 BYA» 
 
3) Ønsker formål Fiske i Bjerkøybukta tatt ut av planen (KP). 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 279. 

 

 
1) Ved en inkurie er byggegrensen fjernet. Den blir lagt inn igjen i arealplankartet og videreføres som i 
gjeldende kommuneplan plan for Asker. Tomtegrenser er ikke å anse som byggegrenser. Gjeldende 
regulering fra 1991 gjelder i tillegg til Kommuneplanens bestemmelse pkt. 10.7 " Byggegrense mot 
sjø" og pkt. 16.1.3 "Fritidsbebyggelse beliggende i 100-metersbeltet, utenfor byggegrensen mot sjø". 
Det anses at eiendommen gbnr. 57/4 er ferdig utbygget med tanke på plassering av bygg og 
tilsynelatende langt på veg har utnyttet reguleringens potensiale for utnyttelse på 60 + 10 m2.  
Det vil kun tillates mindre justeringer iht. reguleringen med utgangspunkt i byggene som allerede er 
på plass inntil maks utnyttelse er oppnådd. Dette er i tråd med reguleringens §3 - 3.ledd . 
 
2) Kommuneplanens forslag til bestemmelser pkt. 10.7 åpner for muligheten for å bygge 8m2 utover 
fastatt utnyttelse for og sikre avkloakkering. Forholdet er tema også i pågående regulering.. Forholdet 
må videre avklares i reguleringssaken. 
 
3) Formål Fiske 
Kommunedirektøren foreslår i tråd med innspill fra Fiskeridirektoratet at de fire låssettingsplassene 
registrert i Asker (hvorav ett er på Bjerkøya) vises med arealformålet «fiske» i kommuneplanen, og at 
det knyttes bestemmelser til disse som åpner for alternativ aktivitet utenom låssettingsperiodene. 
Formålet vil ikke ha tilbakevirkende kraft i forhold til dagens brygger og anlegg. 
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23/708-280 Gunnhild og Gunnar Johan Laastad ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 280.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-281 Høringsuttalelsen gjelder: Øvre Hagen gård 
Støtter innspill fra Hogstad og Jøssong vel og øvrige innspill fra naboer i Hogstadveien. 
Uenige i at tunet på Øvre Hagen omreguleres fra LNF til boliger. Bør bevares som attraktivt 
turområde. Ta hensyn til omkringliggende gårdsdrift.  
Forventer trafikkproblem ved evt. utbygging, og at skiløype og akebakke vil kunne bli 
ødelagt.  
 
Innsender er Frøydis og Sigmund Lystrup.  
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 281. 

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-289 Høringsuttalelsen gjelder: blokkbebyggelse i Hønsveien 86-88.  
 
Innsender er Eirik Øverås . 
Innsender mener blokkbebyggelse ikke passer inn i småhusområdet (bryter seg inn i et 
sluttet småhusområde), og er i strid med gjeldende KP. Problematisk at blokkene tenkes 
gitt adkomst fra Hønsveien (krever bilheis 16 m opp). Ville vært mer naturlig at 
infrastruktur knyttet seg mot Landås og tilsvarende boligtypologi. 
Mener antallet boenheter i boligprogrammet ikke er redusert slik kommentar fra 
kommunedirektøren sier til innsenders forrige innspill. 
 
Høringsuttalelen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 289. 

Se svar til Høn vel (journalpost 58) 

23/708-291 Trond Erik Siemaszek Østhagen påpeker den unike situasjonen med en aktiv idrettspark 
og et rekreasjonsområde side ved side på Føyka.  
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 291.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-293 Innsender er Jan Morten Pettersen og Pernille Fische som stiller seg bak merknadene fra 
Hogstad og Jøssing Vel og tilføyer:   
 
Forslagstiller har redusert prosjektet fra 80 til 45 boenheter og kommunen uttaler i 
saksfremlegget 14. mars at prosjektet « …..tilrettelagt for sosiale boformer med service, 
suppleres med hensynssone kulturmiljø for å tilpasse anlegget til det tradisjonelle 
gårdstun og kulturlandskap.». 
 
1. Reduksjon i antall enheter som skissert vil fortsatt gjøre ubotelig skade på 
kulturlandskapet og LNF området som helhet. 
2. Det vil frata fremtidige generasjoner muligheter til å drive gården der både husdyrhold 
og matproduksjon kunne gitt et viktig lokalt bidrag. Urbant landbruk er i vinden som aldri 
før og man bør verne om eksisterende matjord og LNF-områder som grenser til allerede 
utbygde og regulerte områder. Det er flere eksempler i det siste på at kommuner av 
hensyn til viktig matjord har snudd i prosesser hvor det er søkt utbygging i LNF-områder. 
3. Plassering av senior-boliger i dette området vil medføre en kraftig økning av trafikk på 
et veinett som ikke er beregnet på dette. For mange eldre er det ikke gangavstand til 
Asker sentrum, samt at mange trolig vil ha behov ulike kommunale tjenester som 
sammen med besøkende vil medføre stor økning i biltrafikk. Det er heller ikke så vidt vi vet 
planlagt utbygging av gangvei, noe som bør være påkrevd i et område med økning i både 
biltrafikk, turgåere og syklister som bruker området til rekreasjon. Det er heller ingen 
kollektivtrafikk-tilbud i området. 
4. Hukenbekkbroen er verneverdig og ligger i hensynsonen og er i tillegg smal og uegnet 
for den mengden tungtransport en slik utbygging vil medføre. 
5. I Dalsmyrveien 3 driver vi økologisk landbruk (Haugerud Hage) med dyrking av 
grønnsaker og blomster, samt birøkting og husdyrhold. En utbygging av Øvre Hagen Gård 
vil føre til forstyrrelser for både blomster og dyr som vil forringe vår produksjon og 
redusere trivsel for både mennesker og dyr. Det er ellers et rikt dyreliv i området som 
nødvendigvis blir forstyrret ved en utbygging av denne skala. 
6. Det er meget sterk motstand mot utbyggingen blant naboer og statsforvalteren har 
kommet med innsigelser, og en endring av prosjektet slik det er skissert gir ikke etter vår 
mening grunnlag for å trekke denne innsigelsen. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 293  

Det vises  til kommunedirektørens vurdering av journalpost 24 

23/708-299 Birgit Jensen ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 299.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-301 Elisabeth Hagen Ristesund ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 301.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 
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23/708-302 Høringsuttalelsen gjelder : ønske om at området Røykenveien 101‐111 ikke nedbygges, 
men vernes i ny KP. 
 
Innsender Jørn Tomas Einstabland 
innsender mener det bør reguleres til LNF e.l. for å verne naturmangfoldet, området er et 
stille område og vegetasjonen urørt (jungel) med flere store trær.  
Viser til SF tidl. uttalelse i plansak: store trær -vurdert som viktig naturtype (ask, eik, 
spisslønn. etterlyser kartlegging. Urterik kalkfuruskog, godt potensial for å finne flere 
rødlistede arter i skogen, spesielt markboende sopp. Gran furu på over 150-200 år. en 
huleik registrert. uheldig med slitasje. sikre kantsone mot Bondivann (rik 
kulturlandskapssjø) + gjøre arealet langs vannet allment tilgjengelig. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 302. 

Eiendommen har ligget som fremtidig bolig  også i forrige kommuneplan. I ny KP er hensynssone 
natur utvidet. Eiendommen er allerede under regulering i tråd med overordnet plan. 
Planforslaget ble tilbakesendt for videre bearbeiding da det ble fremmet til 1. gangs behandling. 
Kommunedirektøren legger til grunn at naturverdiene blir vurdert på forskriftsmessig måte i 
pågående planarbeid. 

23/708-303 Halvor Moe Bjørnstad ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 303.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-304 Asker Eiendomsutleie AS ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 304.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-305 Tor Kristian Øines ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 305.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-306 Tom Thue Skogsberg ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 306.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-307 Randi Hernes ber om at Askerparken bevares. 
Høringsuttalelsen kan sees i sin helhet i sak 23/708 journalpost 307.  

Det vises til kommunedirektørens kommentar til uttalelse nr. 49 fra Askerparkens venner. 

23/708-310 Høringsuttalelsen gjelder: 
gnr./bnr. 6/387 (Elgplassen) ønskes tatt ut av kommuneplanens arealdel. 
 
Innsender er Askerlia fellesråd v/ Kjell Gran 
Innsender har forstått det som at Kommunen ønsker og endre arealformålet fra 
vei/parkering til LNRF. Askerlia på Borgen består av 654 leiligheter og har allerede 
utfordringer med for lite parkeringsplasser. Innsenderne ønsker at dagens formål 
opprettholdes inntil de har en helhetlig plan for området, noe det arbeides med. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 journalpost 310. 

 

Kommunedirektøren vil anbefale at parkeringsformålet opprettholdes i ny kommuneplan. 
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23/708-349 Uttalelsen gjelder Bjerkøya i gamle Asker. Innsender er Bull & Co Advokatfirma AS ved 
advokat Anders Evjenth. 
 
Uttalelsen inneholder brev av 24.04.2023 som gjelder manglende videreføring av 
byggegrense på Bjerkøya. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 – 349. 
 

Kommunedirektøren viser til sitt svar på journalpost 210 med samme innsender. (Lokalområde 
Asker). 

23/708-350 Uttalelsen gjelder gbnr 13/125 og 13/126, hhv Hanevoldveien 32A og 28 D.  Innsender er 
Einar A. Andersen som ønsker at disse eiendommene avsettes til boligformål med 
kategori  GB. 
 
Høringsuttalelsen kan ses i sin helhet i sak 23/708 – 350. 
 

Dette innspillet kommer dessverre for sent i denne rulleringen av kommuneplanen, men kan evt 
fremmes ved neste rullering. 

 


